
    Selamların en güzeli üzerinize olsun. Ben Zehra ÇİÇEK. Siirt İbrahim Hakkı Kız Anadolu 

İmam Hatip Lisesi 2016 yılı mezunuyum. Şu anda İstinye Üniversitesi Fizyoterapi ve 

Rehabilitasyon Bölümü (Tam Burslu) 4. Sınıf öğrencisiyim. Lise yıllarının bende yeri her 

zaman çok ayrı olmuştur. Biz liseye başladığımız zaman maalesef başörtüsü problemi hala 

vardı ve sınıfımızda ben dahil birçok arkadaşımız Fen ve Anadolu liselerine puanı yettiği 

halde mevcut şartlardan ötürü İmam Hatip Lisesini tercih etmiştik. Ama olanda hayır vardır, 

Rabbim çok güzel bir dört sene nasip etti. Ben lise hayatım boyunca, arkadaşlığın menfaatler 

üzerine kurulu olduğu bu dönemde, çok güzel arkadaşlıklar kurdum. Çok değerli hocalarım 

oldu. Üniversite kazanmam sadece lisedeki eğitimle oldu dersem yalan olur elbette dershane 

ve kendi çalışmamız, ailemin desteği ve tabi ki hatta en başta Allah’ın yardımı ve lütfu ile 

kazandım diyebilirim. Ama ben bu hayatta en önemli şeyin üniversite kazanmak olduğunu 

düşünmüyorum. Hala lise hayatımı aradığım olur. Çünkü oradaki samimiyet şimdiki hiçbir 

ortamda yok. Edebiyat hocamız olan Sami hocamızın “Değerli Kızlar” diye derse başlayışı, 

Matematik hocamız Yasemin hocanın içtenliği, ders ortamlarında sınıf arkadaşlarımızla 

aramızdaki samimiyetten dolayı oluşan muhabbet geyikleri, Siyer, Kuran-ı Kerim ve Arapça 

yarışmaları, yarışmalara katılan ve derece yapan arkadaşlarla ve hocalarla gittiğimiz İstanbul, 

Mardin, Kayseri gezileri, kantin sohbetleri ve boş derslerde sınıfta yaptığımız piknikler… 

Bana sorarsanız bunlar bana İmam Hatip’in kattığı en güzel anılar. Şu anda kime İmam Hatip 

mezunuyum dersem şaşırıyor. Çok şükür ki İmam Hatipte okudum yine olsa yine okurum. 

 Üniversiteyi kazanıp İstanbul’a geldiğim zaman kalabalığa, şehrin büyüklüğüne alışmam zor 

olmuştu, hele okulda Siirt’ten bir de İmam Hatipten geldiğimi duyanların tepkisi beni 

gururlandırmıştı açıkçası. Üniversite okumak, farklı şehirler, kültürler, arkadaşlar, farklı 

kafalar görmek, olaylara farklı bakış açılarıyla da bakabilmenizi sağlıyor. Bunu gerçekten fark 

ediyorsunuz. O yüzden mutlaka okuyun. Bizim inancımız, temelimiz sağlam olursa, tabiri 

caizse Allah’ın ipine sarılırsak Rabbim ne kadar hata yaparsak yapalım bizi tutup kaldıracak, 

bize doğruyu gösterecektir inşallah. 

   Günümüzde en üzüldüğüm şey gençlerin en güzel zamanlarını sadece ders çalışarak 

geçirmeleri. Eğer kabul edilirse bu yazıyı okuyacaklara tavsiyem, hayallerinizi küçümsemeyin 

ve her şeyi üniversite kazanmaktan ibaret sanmayın. Hangi lisede okursanız okuyun bir 

şekilde üniversite kazanılır. Ama önemli olan dört yılınızı nerede hangi insanlarla nasıl 

geçirdiğinizdir. Efendimizin (sav) buyurduğu üzere kişi arkadaşının dini üzeredir. Bu Hadis-i 

Şerif bize birlikte zaman geçirdiğimiz kişilerin ne kadar önemli olduğunu gösteriyor bence. 

Hem ne demişler körle yatan şaşı kalkar, ya huyundan ya suyundan. Şu anda İmam Hatip 

Lisesi birçok genç için güzel bir ortam bence. Biz liseye başladığımızda lisemiz de bizimle 

eğitim hayatına başladığı için doğal olarak eğitim kadrosu ve fiziki açıdan bazı imkanlardan 

yoksundu. Ama şu anda bildiğim kadarıyla İbrahim Hakkı Kız AİHL fen-sosyal proje okulu 

statüsüne sahip ve çok değerli hocalar var kadroda. Buradan İmam Hatipte okuyan ve 

okuyacak olan arkadaşlara, mezun arkadaşlarıma ve çok kıymetli hocalarıma selamlarımı 

iletiyorum.  
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